
Z á p i s n i c a 

z tretieho verejného  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže 

konaného dňa  9.5.2022 

 

 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – zasadnutie bolo uznášania schopné 

 

 
Návrh programu: 

1.   Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2.   Schválenie programu zasadnutia 

3.   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

4. Susedské spory – žiadosť L. Chabanovej 
5.    Diskusia 

6. Návrh uznesenia 

7.    Ukončenie zasadnutia                                                                             

 

 

K bodu 1: 

 

Mgr. Róbert Chaban, starosta obce, otvoril a viedol tretie verejné zasadnutie OZ, privítal 

prítomných poslancov OZ. Na zasadnutí sú prítomní piati poslanci OZ: Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková 

 

K bodu 2 

 

Starosta obce predniesol návrh programu druhého verejného zasadnutia OZ. Program bol 

jednohlasne odsúhlasený bez pripomienok. 

 

K bodu 3: 

 

Starosta obce navrhol určiť: 

 

Za zapisovateľa: Mgr. Róberta Chabana 

za overovateľov zápisnice: Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Chaban 

členovia: Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar 

 

 

Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili. 

 

 

 

 



K bodu 4: 

 

 

Starosta predniesol poslancom OZ, žiadosť L. Chabanovej, v ktorej žiadateľka uvádza, že má 

v pláne si dať opraviť žľaby na svojej nehnuteľnosti. Žiadateľka bola osloviť suseda nakoľko 

samotná oprava si vyžaduje prístup cez susedov pozemok p. L. Latináka. P. L. Latinák podľa 

žiadosti žiadateľky určil podmienku, že prístup cez jeho pozemok jej umožní len vtedy, keď si 

žiadateľka dá opraviť komín na svojej nehnuteľnosti. Žiadateľka ďalej uvádza, že podľa §127 

občianskeho zákonníka má právo si dať opraviť žľaby na svojej nehnuteľnosti aj bez kladenia 

podmienok suseda p. L. Latináka. Na základe hore uvedeného sa žiadateľka p. L. Chabanová 

obracia na Obecný úrad o pomoc pri vyriešení daného sporu, ktorý vznikol pri osobnom 

stretnutí obidvoch susedov za účasti svedka p. M. Kriška. 

Starosta uviedol, že nakoľko v minulosti medzi obidvomi susedmi už spor bol, snažila sa to 

obec riešiť odporúčaním o zmier prostredníctvom komisie na ochranu verejného poriadku. 

Mgr. Juraj Rusko uviedol, že tak ako je uvedené v žiadosti žiadateľky p. L. Chabanovej podľa 

§127 obec nie je kompetentná riešiť susedské spory na základe práva. Ďalej dodal, že obec 

môže jedine poslať odpoveď na žiadosť žiadateľky, v ktorej bude uvedené odporúčanie na 

zmiernenie sporu a ak k zmierneniu nedôjde, tak žiadateľka sa môže obrátiť na súd. Ing. 

Michaela Blašková navrhuje, aby sa daná situácia skúsila vyriešiť tým istým spôsobom ako aj 

v minulosti a to prostredníctvom komisie na ochranu verejného poriadku. Starosta súhlasí 

s návrhom Ing. Michaely Blaškovej a navrhuje, aby predseda komisie na ochranu verejného 

poriadku zvolal osobné stretnutie s účastníkmi sporu. Mgr. Matej Vavrek navrhuje, že keď sú 

všetci členovia komisie prítomní na zasadnutí OZ, tak aby rovno po zasadnutí navštívili p. L. 

Latínáka a pokúsili sa daný spor riešiť dohovorom. Poslanci OZ súhlasili s návrhom Mgr. 

Mateja Vavreka. 

 

K bodu 5: 

 

Mgr Matej Vavrek uviedol, že je potrebné osloviť Regionálnu správu ciest, aby odstránili 

posypový štrk z krajnice cesty, ktorý ostal po zimnej sezóne medzi obcami Baláže – Priechod. 

Starosta uviedol, že uvedený problém už nahlásil na Regionálnu správu ciest, ale pre istotu to 

nahlási znovu. Mgr. Matej Vavrek uviedol, že OZ FK Baláže chce zorganizovať brigádu 

ohľadom kosenia športového areálu pred MDD a opýtal sa starostu či je možné predplatiť 

občerstvenie z rozpočtu obce. Starostu uviedol, že obec už občianskemu združeniu poskytla 

finančnú dotáciu v sume 3 000 € a z tej dotácie si môže občianske združenie financovať aj 

občerstvenie bez alkoholu, pretože dotácia podlieha vyúčtovaniu a alkohol vo vyúčtovaní 

nemôže byť uvedený. Mgr. Matej Vavrek informoval ohľadom upratovania športových kabín, 

nakoľko Ivona Zátrochová už s upratovaním skončila. Starosta uviedol, že upratovanie teraz 

vykonáva Zuzana Tišliarová, ale upratuje len Obecný úrad, pretože si to chce vyskúšať ako to 

bude zvládať. Mgr. Juraj Rusko na základe poslaného rozpočtu na osvetlenie viacúčelového 

ihriska od starostu navrhuje, že aby sa znížili náklady na projekt, tak by sa realizácia mohla 

riešiť brigádnicky a elektrickú časť projektu by zabezpečil elektrikár podľa platnej normy. 

Ďalej uviedol, že týmto riešením by sa podľa jeho odhadu dali znížiť náklady projektu zo 

sumy 8 000 € na cca 3 000 €.  Starosta uviedol, že pokiaľ sa má realizovať akýkoľvek projekt, 

tak je v prvom rade potrebné vyčleniť na neho finančné prostriedky v rozpočte a musí sa 

presne vedieť aké náklady obci vzniknú pri realizácií, pretože riadiť sa odhadom nie je 

dostačujúce. Ďalej dodal, že osvetlenie viacúčelového ihriska je ako investícia schválená, ale 

na samotný projekt nie sú vyčlenené finančné prostriedky v rozpočte, preto sa starosta opýtal 

poslancov z akých zdrojov chcú projekt financovať. Ing. Miroslav Tišliar uviedol, že by bolo 

vhodné si spoločne sadnúť k rozpočtu a pokúsiť sa na to peniaze nájsť. Starosta uviedol, že 



nemá problém zrealizovať osvetlenie na viacúčelovom ihrisku pokiaľ bude obec disponovať 

finančnými prostriedkami a budú aj schválené v rozpočte obce. Ďalej odporučil poslancom 

OZ a predsedovi finančnej komisie, aby si pripravili návrhy rozpočtového opatrenia a vyčíslili 

náklady na realizáciu projektu formou brigády do ďalšieho zasadnutie OZ. 

 

K bodu 6: 

 

Po ukončení programu tretieho verejného zasadnutia bolo prijaté uznesenie (viď príloha).   

 

K bodu 7: 
 

Na záver druhého verejného zasadnutia OZ, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil.    

 

Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

 

Zasadnutia sa zúčastnili 5 poslanci OZ (viď prezenčná listina) 

 

Zápisnicu zapísal:  

Mgr. Róbert Chaban .................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. Juraj Rusko  .................................. 

Ing. Michaela Blašková ..................................    



U z n e s e n i e 

z prvého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže v roku 2022 

konaného dňa 9.5.2022 

Uznesenie č. 15/2022 

K bodu 2: Schválenie programu zasadnutia 

Obecné zastupiteľstvo v Balážoch 

s ch v a ľ u j e 

program tretieho verejného zasadnutia OZ, konaného dňa 9.5.2022. 

 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 16/2022 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

I. určuje 

a) zapisovateľa zápisnice – Mgr. Róbert Chaban 

b) overovateľov zápisnice – Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

 

II. volí 

návrhovú komisiu v zložení: predseda - Mgr. Róbert Chaban 

    členovia - Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 



Uznesenie č. 17/2022 

K bodu 4:  Susedské spory – žiadosť L. Chabanovej 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

p o v e r e u j e 

komisiu na ochranu verejného poriadku o vyriešenie daného sporu medzi obidvomi susedmi  

a predseda komisie na ochranu verejného poriadku vyhotoví zápis zo stretnutia.  

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 18/2022 

K bodu 5 : Diskusia 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

 diskusné príspevky 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar,  Mgr. Matej Vavrek,                 

Mgr. Juraj Rusko, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 

V Balážoch dňa:  9.5.2022 

Poznámka: zverejnené dňa: 16.5.2022 

 

                                                                                               

 

 Mgr. Róbert Chaban 
                  starosta obce 


